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§ 4 
Nytt medborgarförslag - Elladdplatser Björnsonsgatan  
BRO 2024/521 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förslaget till förvaltningen för beredning. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Medborgarförslaget lyder: 
 
Varför får vi boende inte vara med och lämna synpunkter innan ni 
kör över oss. Varför göra laddplatser som inte används 
överhuvudtaget, det finns 6 stycken el-platser som ytterst sällan 
används på Björnsonsgatan. Om någon används så är det en eller 
två som används i dagsläget. Nu ska det göras flera el-laddplatser på 
Björnsonsgatan som överhuvudtaget inte kommer att användas som 
alls, utan kommer att försvåra för boende att parkera sina bilar. 
Det är ingen som har elbilar i Blackeberg om det finns så är det 
firmabilar. Varför inte lägga pengarna som alla boende har nytta av 
istället som på alla gångvägar som är under all kritik och andra 
saker. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 1759115 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
 



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Johan Esko,Heinonen 2024-10-25
Matyas-Gyorgy,Keresztesi 2024-10-25


		2024-10-25T15:44:22+0200




